
                

 

 

Safeway kijkt terug op succesvolle Investor Conference  

 

Inleiding 

Woensdag 15 november jl. organiseerde Safeway B.V., een 100% deelneming van Van Aalst Group 

B.V., de Safeway  Investor Conference in Dordrecht. In deze conferentie, die werd bezocht door ca 40 

NPEX beleggers, namen diverse sprekers de deelnemers aan de conferentie mee in de 

ontwikkelingen van de offshore wind markt en de rol die Safeway daarin speelt. Mede door de 

actieve participatie van beleggers tijdens de presentaties ontstond een heel aantrekkelijke en 

leerzame interactie waardoor alle betrokkenen met veel plezier aan deze middag terugdenken.  

 

Sprekers 

 

Gastspreker Jan Vos,  bestuursvoorzitter van de Nederlandse WindEnergie Associatie (NWEA), nam 

de aanwezigen mee in een reis door de wereld van Offshore Wind, zoals bekend een snelgroeiende 

markt waarin Safeway actief is. Hij maakte melding van de ambities van de sektor maar schuwde de 

recente informatie over afwaarderingen bij Siemens Energie en Orsted niet. Beleggers maakten 

intensief gebruik van de mogelijkheid tot het stellen van vragen naar de kansen en bedreigingen in 

de Offshore Wind.  Jan Vos nam ruim de tijd om een zeer genuanceerde outlook met beleggers te 

delen.    

In een open en transparante presentatie keek CEO Wijnand van Aalst kort terug op een bewogen 

periode binnen de onderneming. Hij deelde de uitdagingen waarmee Safeway had te dealen in de 

Corona tijd en sprak open over de leermomenten met de aanwezige beleggers. Na de pauze nam hij 

opnieuw het woord en sprak over de ambities en strategie van Safeway voor de komende jaren. 

Uitbreiding van de rental vloot en het portfolio en het benutten van kansen die de markt biedt.   

CFO Cees Zuur vertaalde deze ambities naar cijfers in zijn presentatie “door de ogen van de belegger” 

waarin hij aandacht vroeg voor de afwegingen die beleggers maken in de huidige markt. Hij stond 

uitgebreid stil bij de latest estimate van 2023 en de outlook voor de komende jaren, gebaseerd op de 

strategie die door Wijnand van Aalst was gedeeld. In zijn presentatie zocht de CFO de dialoog met de 

beleggers actief op om gezamenlijk te brainstormen over de kansen voor beleggers om te 

participeren in de groeikansen van Safeway, zowel in de vorm van obligaties als in aandelen. 

  



Alle betrokkenen kijken terug op een succesvolle middag in Dordrecht waarin op een open en 

transparante manier veel informatie is gedeeld over de onderneming en de markt waarin zij aktief is 

en over de wijze waarop beleggers hier op in kunnen spelen.  

De onderneming heeft zich gecommitteerd hier snel een vervolg op te geven middels het mogelijk 

uitgeven van zowel aandelen als nieuwe obligaties om de bestaande obligatielening af te lossen.  

Uiteraard houden we alle betrokkenen via de gebruikelijke kanalen hiervan op de hoogte.  

 

     

 

Dordrecht, 22 november  2023    

 


